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PAX (niet-financieel) 

 

 

SEIZOEN 2023-2024 
 
 
 

 



 
 

GOED GEVOEL 
Beste leden, Ereleden, Leden van Verdienste, ouders, verzorgers en vrijwilligers. 
 
Het seizoen 2023/2024 zit er al weer op met sportief gezien voor onze club een prachtig slot, 
daarover straks meer.  
De maand augustus stond in het teken van een 2 tal evenementen, wedstrijd De Graafschap 
tegen De Treffers en het traditionele Quick toernooi, met als toetje de wedstrijd oud De 
Graafschap tegen oud PAX. Het toernooi was wederom geslaagd en het is een mooi begin van het 
nieuwe seizoen. De komende editie wordt uitgebreid met een 4-tal dames teams. Jammer dat 
Keijenborgse Boys zich heeft afgemeld, ZZC’20 uit Zelhem komt daarvoor in de plaats. 
 
De verduurzaming heeft zijn nut bewezen met een forse besparing op de energie kosten, met 
name op het warm water verbruik. Gedurende het seizoen is de club volledig van het gas gegaan. 
Wij zijn met de gemeente in gesprek over vervolg stappen voor verdere verduurzaming en groot 
onderhoud van het complex en de aanleg van een kunstgrasveld. Het bestuur zal niet nalaten een 
beroep te doen op alle mogelijke subsidies. Mooi voorbeeld is dat we als één van de weinige clubs 
een bijdrage van ruim € 6.000,- hebben ontvangen van de Rabobank Noord-Oost Achterhoek. 
 
Het ledenaantal, met name bij de jongste jeugd neemt toe. Uniek is het aantal van 12 
seniorenteams voor een dorp als Hengelo Gld. Elk weekend is het een puzzel voor veld- en 
kleedkamerindeling met name op de zondag.  
De velden waren weer tiptop in orde, ondanks de vaak slechte weersomstandigheden, hulde aan 
de onderhoudsploeg. Hilarisch was dat de robotmaaier, ondanks dat het veld deels onder water 
stond, rustig zijn werk deed en pas na enige tijd het oplaadstation opzocht. Op korte termijn staat 
vervanging van het dak van de tribune gepland, met het plaatsen van zonnepanelen op het dak. 
 
Dan even terug naar de sportieve prestaties in dit seizoen: Tijdens de nieuwjaarsreceptie van de 
gemeente Bronckhorst is het O19 team gehuldigd voor het winnen van de districtsbeker. 
De maand mei en 1 juni waren het absolute hoogtepunt. Eerst bereikte PAX 2 de nacompetitie, 
vervolgens ook PAX 1 alsmede een prima 2e plaats in de competitie. 
Het weekend daarop werden zowel O17 als O19, onder grote publieke belangstelling kampioen. 
Het was nog niet klaar want op 1 juni pakte O17 in Hulshorst de beker in district Oost en een paar 
uur later won O19 hun bekerfinale in Brummen. Een geweldige prestatie van beide teams en nog 
niet eerder vertoond binnen de clubgeschiedenis. Tussendoor werd JO10-1 ook nog kampioen in 
hun klasse. Deze successen zetten PAX weer op de kaart en geven de club een enorme boost. 
 
Inmiddels is de Buitenschoolse opvang ook van start gegaan op ons sportpark onder de naam BSO 
PAX. De aanmeldingen stromen binnen bij Human Kind. Het is een goede maatschappelijk 
ontwikkeling dat de accommodatie wordt gebruikt op tijden dat deze beschikbaar is. De 
voetbalschool Bronckhorst is daar ook een voorbeeld van. 
 
Een punt van zorg blijft het aantal vrijwilligers, het is helaas ook een maatschappelijke trend dat 
mensen minder snel bereid zijn om vrijwilligers werk te doen. Onder het hoofdstuk 
Vrijwilligerszaken lees je hierover meer. Tot slot bedank ik alle leden, vrijwilligers, sponsoren en 
adverteerders voor hun inzet en bijdrage in het afgelopen seizoen, een seizoen dat wij als club 
niet snel zullen vergeten. Ik wens iedereen een fijne zomervakantie, waar dan ook en wij zien 
elkaar weer bij de start van het nieuwe seizoen, met op 20 juli de eerste activiteit, volg onze 
website. Wij moeten het samen doen!!@ 
 
Ben Groot Roessink 
Voorzitter V. en AV. PAX 
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Overzicht ledenbestand V. en AV. PAX (peildatum 31 mei 2024) 

 

peildatum               

  

10-jun-22 30-jun-21 18-jun-20 19-mei-19 19-mei-18 20-mei-17 31-mei-24 31-mei-23 

  2023-2024 2022-2023 2021-2022 2020-2021 2019-2020 2018-2019 2017-2018 2016-2017 

Senioren 
(M) 226 214 213 213 214 240 258 241 

Senioren 
(VR) 33 43 49 49 34 41 38 32 

JO19 17 6 10 10 11 15 16 17 

MO19 10 9 9 16 16 15 15 16 

JO18 10 16 7 10 15 20 15 16 

JO17 9 12 16 15 13 16 22 15 

MO17 5 9 13 16 9 14 18 18 

JO16 19 15 13 12 6 12 20 22 

JO15 8 19 19 24 18 28 13 20 

MO15 0 3 9 6 13 15 13 14 

JO14 17 9 20 13 16 14 30 13 

JO13 16 18 10 13 19 28 16 30 

MO13 3 0 4 3 12 12 17 16 

JO12 22 14 17 16 23 16 28 16 

JO11 16 22 12 9 11 14 15 28 

MO11 9 1 3 4 6 5 6 12 

JO10 13 18 19 14 17 13 13 15 

JO9 19 14 17 16 10 12 14 13 

MO9 1 12 8 4 3 2 2 4 

JO8 16 18 14 5 17 14 7 14 

JO7 12 12 15 4 12 2 3 7 

MO7 4 1 3 2 0 0 0 0 

JO6 12 10 4 0 5 0 1 4 

  497 495 504 474 500 548 580 583 
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2. Technische commissie (en TC Jeugd) 
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                      23-24    22-23   21-22  20-21  19-20  18-19   17-18   16-17 
Spelende leden :          497      495      504      474     500       548      580      583 
Niet spelende leden:  204       219      206      197     185       174      177      160 
 
Totaal leden:                701      714       710      671     685       722      757      743 
 
Aantal spelende heren/jongens:          432  (416) 
Aantal spelende dames/meisjes            65   (  78) 
Niet spelend (man)       177 
Niet spelend (vrouw)        27 
 
 
 



 
 

Het aantal voetballende dames en meisjes neemt af. Voor een groot aantal dames is vaak 
het werken op onregelmatige tijden en het beoefenen van een sport in teamverband 
moeilijk te combineren. In de jongste groep van meisjes is er ook een verschuiving te zien in 
de aantallen. 
Bij de jeugd is het dus lastig om volledige meisjesteams op de been te brengen in een 
bepaalde leeftijdsklasse.  Als gevolg hiervan melden zij zich aan bij een buurvereniging die 
groter in omvang is, wat het meisjesvoetbal betreft. 
De afname van jeugd in de groep 17-19 jarigen lijkt zich te stabiliseren. Bij de jongste jeugd 
(de mini’s) zien we de laatste 2 seizoen een lichte toename. Zoals het er nu naar uitziet gaan 
we komend seizoen weer met 11 of 12 seniorenteams de competitie in; bij de jeugd zullen 
dit 15 teams zijn. Nog steeds een aantal waar we trots op mogen zijn.  
Bij de jeugd is het zoals hierboven reeds geschreven soms lastig om de teams met voldoende 
spelers van start te laten gaan. Een verschijnsel dat bij meerdere clubs speelt. 
Er zijn verenigingen in de regio die de krachten bij de jeugd bundelen. Er zijn voorbeelden 
dat een team bestaat uit leden van 3 of 4 verenigingen. 
Ook PAX zal In de toekomst hier niet aan ontkomen zo is de verwachting. 
Een mooie uitdaging richting het 100 jaar bestaan van de vereniging in  2028! 
 
Het grootste aantal leden van de V. en AV. bedroeg eind mei 2014 toen stonden er 780 
leden ingeschreven in de ledenadministratie. 
 
De V. en AV. PAX heeft  26 Leden van Verdienste en 1 Erelid. 
 
Er zijn diverse leden, zowel bij de jeugd als ook de senioren die stoppen met voetballen. 
Tevens vertrekken er spelers maar andere verenigingen; ook melden zich leden aan. Deze 
mutaties komen pas volgend seizoen terug in het overzicht. 
 

2. Technische commissie (senioren en jeugd) 
 

Senioren 
PAX 1 en 2 hebben een prima seizoen gedraaid met een 2e plaats voor beide teams en 
plaatsing voor de nacompetitie. 
Helaas werd PAX 1 in de eerste wedstrijd uitgeschakeld. PAX 2 was de eerste ronde 
vrijgesteld en in de 2e ronde werd Leones uit Beneden Leeuwen in de verlenging met 3-1 
verslagen, met plaatsing voor de finale op neutraal terrein tegen Bentelo. 
De overige senioren teams kenden een wisselend seizoen met voor de meeste teams een 
plaats in de middenmoot met als uitschieter het kampioenschap voor PAX 9. 
PAX 10 was de andere uitschieter en eindigde op de laatste plaats, maar wel met veel 
enthousiasme en beleving gespeeld en een goede nazit. 
Vrouwen 1 presteerde prima met een 3e plaats kort achter de vrouwen van Vorden en 
Warnsveldse Boys. Volgend jaar gaan zij voor het kampioenschap !. 
Vrouwen 2 begon moeizaam aan het seizoen, uiteindelijk werden er met name in de 2e 
seizoenshelft nog de nodige punten gehaald met plaats 10 in de eind rangschikking. 
Over PAX O19 kunnen wij kort zijn, een geweldig seizoen met zowel het kampioenschap als 
winst in de beker. 
Kortom sportief gezien een prima seizoen en deze lijn doortrekken naar volgend seizoen. 
 
Jeugd 
De TCJ is het seizoen 2023/2024 gestart met een kleine wijziging in de samenstelling ten 
opzichte van het vorige seizoen. Jan van den Brink, Gerben Zuurveld en Bas Koens hebben  
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de TCJ verlaten en Vincent Selhorst is toegevoegd als coördinator van de oudste jeugd. Daar 
waar Mark Harmsen en Christiaan Kroesen eind vorig seizoen al waren toegevoegd als 
commissieleden, heeft iedere leeftijdscategorie hiermee weer een eigen coördinator. 
Christiaan Kroesen: coördinator mini’s + JO8 
Mark Harmsen: coördinator JO9 + JO10 
Erwin van de Kolk: coördinator JO11 + JO13 + JO15 + contactpersoon BVO + KNVB 
Vincent Selhorst: coordinator JO15 + JO17 + JO19 
Rachel Lentferink: algemeen coördinator + contactpersoon MVVA 
Stefan Antink heeft de TCJ gedurende het seizoen op de achtergrond ondersteund daar waar 
nodig. 
 
Voor de start van het seizoen was het nog onduidelijk of alle trainers-vacatures ingevuld 
konden worden. Dit was echt een punt van zorg. De TCJ was dan ook erg blij met het 
initiatief van een 7-tal spelers uit de oudere jeugd die aangaven dit wel op te willen pakken 
en te willen ondersteunen bij de trainingen daar waar nodig. Terugkijkend op het afgelopen 
seizoen kunnen we niet anders concluderen dan dat dit fantastisch heeft uitgepakt. We 
willen nogmaals deze jongens complimenteren met het getoonde initiatief. Goed voorbeeld 
doet volgen, want ook voor het nieuwe seizoen kunnen we met trots berichten dat zich 
weer een flink aantal (jeugd)spelers hebben aangemeld om teams te willen gaan trainen, al 
dan niet in pouleverband.  
Mochten nog meer spelers dit initiatief willen oppakken, dan kunnen ze contact opnemen 
met de TCJ. Bij een aantal teams is nl. ondersteuning bij de trainingen nog van harte 
welkom. Dus aarzel niet en geef je op!    
 
Bij de start van het seizoen is op 22 augustus een informatieavond geweest voor alle trainers 
en leiders. In december is de eerste helft van het seizoen geëvalueerd met alle trainers en 
leiders en alvast vooruit gekeken naar de 2e helft van het seizoen.  
 
Omdat we bij PAX continue streven naar verbetering van de kwaliteit, het verhogen van de 
prestaties en meer onderlinge betrokkenheid willen creëren heeft de TCJ in samenwerking 
met de voetbalschool Bronckhorst een aantal train-de-trainer-clinics opgezet. De eerste 
clinic heeft plaatsgevonden op 29 september waarbij een groot aantal enthousiaste trainers 
aanwezig was. Op 17 november is er een 2e clinic geweest. 
Op 20 oktober heeft PAX samen met Voetbalscholing.com De Graafschap Techniek Dag 
georganiseerd. Hiervoor konden alle 7 t/m 13-jarige spelers zich aanmelden en het werd een 
sportieve dag waarbij balvaardigheid, beleving en plezier centraal stonden. Helaas was het 
slechte weer de enige spelbreker die dag… 
Daarnaast heeft op 13 mei 2024 Johan Scholten van Voetbalscholing.com een 
opleidingsavond verzorgd voor alle trainers en leiders van de pupillen en junioren. Er werd 
gestart met een theoretisch deel gevolgd door een aantal praktische oefenvormen op het 
veld, uitgevoerd door de JO13-1. Voor trainers met een KNVB-licentie waren hierbij 2 
studiepunten te verkrijgen. 
Er was veel animo, ongeveer 20 trainers hebben aan deze avond deelgenomen. 
 
De aanmeldingen bij de jongste jeugd laten een stijgende lijn zien. Voor de start van de 4e 
fase in april is zelfs een extra JO7-1 team aangemeld.  
 
In januari is de gemeente Bronckhorst gestart met de cursus ‘Pedagogisch handelen binnen  
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de sport’. Vanuit PAX hebben 2 trainers aan deze cursus deelgenomen. 
Peter Coops, de keeperstrainer van de jeugd, heeft het afgelopen seizoen met succes de 
opleiding Goalkeeperscoach 2 gevolgd. Ook dit is een felicitatie waard waarbij Peter door 
het bestuur in de bloemetjes is gezet. 
 
Ook dit seizoen zijn er weer een groot aantal successen geboekt door onze jeugd. Sebas 
Wullink, Julian Eskes en Joey Harmsen hebben stage gelopen bij De Graafschap en is Marnix 
Wullink gestart met deelname aan het Jeugdplan Nederland van de KNVB. Luna Wolbrink is 
geselecteerd om naast haar lidmaatschap bij PAX deel te gaan uitmaken van de MO13-1 van 
de MVVA/De Graafschap, op 4 september 2023 gevolgd door een officieel teken- en 
persmoment in stadion  De Vijverberg.  
Daarnaast natuurlijk nog de vermelding van het feit dat de JO17-1 en JO19-1 kampioen zijn 
geworden in de competitie en daarnaast de KNVB-beker hebben gewonnen. Een unieke 
prestatie! 
 
Ten aanzien van het tot stand komen van de teamindelingen voor het nieuwe seizoen heeft 
de TCJ dit jaar gekozen voor een andere opzet. 
De selectie heeft plaatsgevonden op basis van een 3-tal factoren: 
- Overleg tussen TCJ en trainers; 
- Informatie en resultaat uit voorgaande seizoenen; 
- 3-tal selectietrainingen. 
Deze selectietrainingen zijn geëvalueerd waarbij na veelvuldig en langdurig overleg de 
teamindelingen voor het nieuwe seizoen tot stand zijn gekomen.  
Volledigheidshalve moet hierbij nog opgemerkt worden dat de nieuwe indeling nogal wat 
voeten in aarde heeft gehad. Door het steeds beperkter wordende aantal spelers, vooral bij 
de oudste jeugd, was het heel lastig, zo niet onmogelijk, om een indeling te maken binnen 
de teams zoals de TCJ deze voor ogen had. Uiteindelijk heeft overleg met het bestuur ertoe 
geleid dat besloten is in het nieuwe seizoen niet te starten met een JO15-2-team. Uiteraard 
is dit geen beslissing die de voorkeur verdient, maar door de afname van het aantal oudere 
spelers was er helaas geen andere keuze mogelijk.  
Deze beslissing heeft mede tot gevolg gehad dat de TCJ niet in alle gevallen aan de 
verwachtingen heeft kunnen voldoen om vriendjes/teamgenoten bij elkaar te houden. De 
TCJ is zich daar zeker van bewust, maar dit is helaas wel de realiteit waar we op dit moment 
mee te maken hebben. 

 

3.  Sponsorcommissie 
De sponsorcommissie bestaat uit de heren: Fred Ruiterman, Henry Ankersmid, Niels 
Wenting,  Remco Goossens, Werner Burghout, Paul Stortelder en Bertus Menkveld. 
Sport en sponsoring zijn tegenwoordig niet meer van elkaar los te denken. Sport staat voor 
ontspanning, presteren, plezier en een goede gezondheid en samenwerking. 
PAX-sponsor worden is gebruik maken van de bekendheid van de club in Hengelo en 
omstreken. Daarom richt PAX zich niet alleen op bedrijven binnen de gemeente Bronckhorst 
maar ook daarbuiten. 
De vereniging denkt aan plaatselijke ondernemers die hun onderneming naamsbekendheid 
willen geven door te kiezen voor sponsoring of omdat zij maatschappelijk betrokken zijn en 
een financiële bijdrage willen leveren aan de club. Maar ook particulieren wiens zoon of 
dochter en/of een familielid bij PAX voetbalt kunnen sponsor worden. 
We willen alle sponsoren bedanken voor hun steun en betrokkenheid bij V. en AV. PAX. 
Zonder de sponsoren zouden we niet kunnen doen wat we doen. We kijken uit naar een 
succesvolle voortzetting van onze samenwerking in het komende seizoen. 
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De grootste uitdaging voor afgelopen  seizoen was om de boarding van het Pannavelduit te 
breiden met nieuwe sponsoren. Dit is (nog) niet helemaal gelukt. Voor komend seizoen zal 
hier extra aandacht aan gegeven worden. Tevens is het aantal sponsoren dit seizoen 
afgenomen. De redenen zijn natuurlijk altijd divers: economische redenen; andere keuzes; 
bedrijfsbeëindiging of redenen van andere aard. 
Voor het nieuwe seizoen hebben we een aantal nieuwe sponsoren kunnen betrekken bij de 
club.  
We hebben dus nog wel een deel op te vullen. De sponsorcommissie gaat hier mee aan de 
slag, echter dat kunnen en willen zij eigenlijk niet alleen. Zijn er onder de PAX-leden tips of 
ideeën die kunnen leiden tot nieuwe sponsoren dan horen we dat graag. 
We willen graag alle sponoren bedanken voor hun betrokkenheid en steun aan de 
vereniging. Samen zorgen we ervoor dat V. en AV. PAX een plek is waar het prettig 
vertoeven is en waar iedereen zich thuis voelt. 
 
De club van 50. 
Het aantal leden bedraagt per 31 mei 2024: 68 
 
Vrijdag 17 mei jl. heeft de Club van 50 haar jaarlijkse bijeenkomst georganiseerd. 
Tijdens deze avond werd door de penningmeester, Bertus Menkveld een overzicht van de 
middelen gegeven en werd besloten wat wij als Club van 50 tijdens de ledenvergadering van 
juni zullen aanbieden aan de vereniging PAX. Dit is dan iets extra’s voor de club met als doel 
dat iedereen die wat met de club heeft ervan kan profiteren. Er werden leuke opties 
besproken.  
 
De avond begon met een indrukwekkende rondleiding op het bedrijf Ordelman Dijkman in 
Hengelo gld., specialistisch bedrijf in de installatietechniek. Tjalle Bulten, operationeel 
directeur en voor velen ook bekend als PAX-bestuurslid, gaf ons een mooi inkijkje in het 
bedrijf, dat kwaliteit, veiligheid en veel aandacht voor de werkomstandigheden van haar 
medewerkers als belangrijke pijlers van haar succes heeft. De rondleiding, die Tjalle samen 
met bedrijfsleider Bjorn en projectvoorbereider Wilfred gaf, liet zien hoe divers en 
professioneel het bedrijf is, een pareltje van Hengelo Gld. 
 
Daarna was er ruimte voor de inwendige mens. Dus op de fiets naar de Egelantier, waar 
Toon en Monique een heerlijk buffetje voor ons hadden gemaakt. Het werd een heel 
gezellige avond, met een heel gezellige Club van 50! 
 
Zo zie je maar, de Club van 50 draagt PAX een warm hart toe. Nieuwsgierig geworden, wil je 
lid worden of meer informatie, kijk op de website (onder lidmaatschap) of neem contact op 
met Bertus Menkveld.  
 
4. Evenementencommissie (PAX Event en JEC) 
 

Ook afgelopen seizoen zijn er door de PAX events en JEC weer diverse activiteiten 
georganiseerd.  
 
Het Quick toernooi was aan het begin van het seizoen de 1e activiteit dat georganiseerd 
werd. Een heel gezellig toernooi wat mede door de vele vrijwilligers heel succesvol is 
verlopen.  
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In december werd er op vrijdagavond  voor de jongste leden weer het Sinterklaasfeest 
georganiseerd waar de kinderen met de Pieten weer allerlei spelletjes hebben gedaan en 
natuurlijk met een leuk kanootje naar huis gingen.  
 
En in deze drukke maand werd ook de eerste helft van het seizoen afgesloten door de 
senioren met een leuk feestje georganiseerd door Dames 1. Met diverse live acts en 
iedereen in een foute kerst trui was het weer een super geslaagde avond .  
En natuurlijk ging deze maand ook de jeugd weer langs de deuren voor de kerstverloting en 
was er weer een gezellige kerstborrel.  
 
De tweede zondag van januari starten we met een gezellige nieuwjaarsreceptie 
georganiseerd door Dames 2.  
 
In maart zijn we met de JO10, JO11, en JO13 een avondje wezen bowlen bij Bowling De 
Ploeg in Varsseveld. Een leuke activiteit voor het hele team.  
Kort daarna was het de beurt aan de JO15 en JO17 om een leuke activiteit te doen dat net 
even anders is dan voetballen. Lasergamen, super leuk en iedereen was weer lekker 
fanatiek.  
 
In april was er aandacht voor de vele vrijwilligers die PAX heeft, een gezellige avond met een 
leuke speurtocht door het dorp, lekker eten, een drankje en leuke muziek waren de 
ingrediënten van deze avond en zorgden ervoor dat het nog lang onrustig bleef in de 
kantine.  
 
Op zaterdag 1 juni werd voor de jeugd van de JO8 t/m JO13  het seizoen afgesloten met  
i.p.v. een PAX kamp dit keer een PAX dag. Een grote groep enthousiaste kids, toffe spelletjes, 
lieve sponsoren, gedreven voetbalvrijwilligers, veel helpende ouders/verzorgers, zonnig 
weer en een mooi versiert PAX terrein. Dit waren de ingrediënten voor een geslaagde PAX 
dag. 
 
Donderdagavond 23 mei werd de 2e helft van seizoen afgesloten met een Laatste 
trainingsavond, zomereditie georganiseerd door Dames 1 en 2. Een geslaagde avond met 
veel gezelligheid en muziek verzorgt door een dj.  
 
 

5. Kantinecommissie 
 
Als kantine commissie kijken we terug op een mooi seizoen, met als start een oefenwedstrijd 
van de Graafschap en een goed bezocht Quicktoernooi. Beide evenementen waren, mede 
door het goede weer, een mooie start voor de kantinekas. Daarnaast werden er in het 
afgelopen jaar verschillende ‘Super-Sundays’ georganiseerd om de kantine vol te krijgen en 
de clubkas te spekken. De ene keer was dit succesvoller dan de andere keer, maar we hopen 
hierbij de positieve trend door te zetten.  
 
Ondanks de stevige prijsverhogingen in de horecabranche is het ons gelukt de tarieven in de 
PAX kantine afgelopen jaar maar minimaal te verhogen. Voor aankomend seizoen hopen we 
de tarieven eveneens minimaal te verhogen of liever gelijk te kunnen houden middels 
nieuwe afspraken welke worden gemaakt met de drankenleverancier. 
 
Verder is de kantine dit jaar aangevuld met 2 dartborden en is het kinderhoekje vernieuwd.  
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Fijn om te zien dat hier ook regelmatig gebruik van wordt gemaakt.  
 
Het aantal vrijwilligers is en blijft een pijnpunt binnen de kantine commissie. Vooral op de 
zondagen is het clubje vrijwilligers beperkt, waardoor de druk hierop toeneemt. Het is dan 
ook van groot belang dat het aantal vrijwilligers wordt uitgebreid.  
Uiteraard gaat de waardering uit naar alle kantine vrijwilligers die er dit jaar weer voor 
hebben gezorgd dat de bar was bezet, de warme hap werd verzorgd, de pauzedrankjes klaar 
stonden en de kantine er representatief uitzag. Dank daarvoor! 
 

 
6. Accommodatiecommissie 
 
Seizoen 23/24 was het eerste volle voetbaljaar waar de accommodatie volledig gasloos heeft 
gedraaid. De zonnepanelen leverden volop stroom voor het warme Douchewater en aan de 
verwarming en airco.  
De balans is opgemaakt en met de hoeveelheid zonnepanelen kan pax in 80% van het 
stroomverbruik zelf voorzien, een hele lastenverlichting voor de vereniging en een enorme 
bijdrage in alle verduurzaming ambities.  
 
Om de gehele accommodatie verder te verduurzamen en toekomstbestendiger te maken 
zijn er nog meer plannen, zoals led verlichting op de velden, maar daarvoor zijn ook de 
nodige investeringen nodig en de bijbehorende financiële middelen. Iets waar we als 
vereniging niet ongelimiteerd over beschikken. 
 
Financiële en vrijwillige hulp zijn daarom onlosmakelijk verbonden aan de vereniging PAX. 
De financiële hulp komt uit de hoek van de sponsoring, waarover we enorm blij zijn dat er 
zovelen de vereniging een warm hart toedragen. De hulp vanuit de overheid en gemeente is 
tot op heden erg beperkt gebleken. Daar waar andere verenigingen en gebouwen binnen de 
gemeente en provincie flinke bijdragen ontvangen hebben we het binnen PAX op eigen 
kracht te regelen. Niet alles gaat daardoor even snel of makkelijk, maar des te trotser zijn we 
op de inspanning van onze leden en vrijwilligers! 
 
De velden en het omliggend groen hebben door de enorme regen een slecht herstel gekend, 
maar liggen er toch heel mooi bij. De complimenten over de velden zijn dit jaar meermaals 
ontvangen.  
De robotmaaier houdt de grasmat mooi kort, maar het is de onderhoudsploeg die alles in 
conditie houdt. 
De onderhoudsploeg zoekt nog altijd extra hulp op de maandag en donderdag, maar met de 
mensen die het nu doen is er weer een jaar succesvol volbracht.  
Veld 4 is einde dit seizoen extra onderhanden genomen d.m.v. het aanbrengen van 
verbeterde drainage. We verwachten daarmee komend seizoen meer gebruik te kunnen 
maken vaan veld 4, voor zowel trainingen als wedstrijden.  
 
Komend jaar staan er weer nieuwe plannen op de agenda, de meest concrete is het 
vervangen van het tribune dak. Asbest wordt verwijderd en een nieuw dak met eventueel 
zonnepanelen komt daarvoor in de plaats. 
Ook hiervoor geldt wéér een stap in het toekomstbestendig en duurzaam maken van de 
gehele accommodatie. 
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7. Vrijwilligerszaken 
 

Als club mogen we ons gelukkig prijzen met het grote aantal vrijwilligers dat regelmatig een 
bijdrage levert aan de club. Zonder vrijwilligers kunnen we als club niet bestaan. Als alle 
werkzaamheden die nu door vrijwilligers worden verricht betaald zouden moeten worden, 
moet de contributie een veelvoud worden van het huidige bedrag. Wij zijn echter van 
mening dat de contributie zo laag mogelijk moet zijn, zodat het voor niemand een drempel 
hoeft te zijn om lid te worden.  
 
Zoals gezegd hebben we een groot aantal vrijwilligers bij de club. Die doen veel voor de club, 
maar zij krijgen er ook veel voor terug. Dat is een vraag die je jezelf als (potentiële) 
vrijwilliger ook kunt stellen: Wat brengt het mij? Het contact met anderen, gezelligheid, 
voldoening om een maatschappelijke bijdrage te leveren, etc.  
Vrijwilligerswerk voorkomt vereenzaming, je betrokken en gewaardeerd voelen, je wordt 
gemist als je er niet bent, er wordt naar je omgekeken etc.  
 
We hebben als club veel mensen nodig om alles draaiende te houden. Voor het onderhoud 
van de accommodatie, trainers en leiders voor alle teams van pupillen tot en met de 
senioren, commissieleden, bestuurders, materiaalmensen, financiële deskundigen, 
kantinemedewerkers en nog veel en veel meer.  
 
Het is begrijpelijk dat een bijdrage leveren aan de club soms moeilijk te combineren is met 
een drukke baan en een druk gezins- en / of sociaal leven. Toch vinden we het allemaal fijn 
om op een sportpark te komen waar het er netjes uitziet en alles op rolletjes loopt. Sta er 
eens bij stil wat hier allemaal voor gedaan moet worden, wat er dus voor jou wordt gedaan.  
En stel jezelf de vraag, wat kan ik hier aan bijdragen? Het hoeft niet veel te zijn. Af en toe 
een paar uurtjes maakt al een groot verschil. En daarmee laat je ook je waardering blijken 
voor al die mensen die wel hun tijd beschikbaar stellen en die vaak ook een druk  bestaan 
leiden. Kortom: als vrijwilliger ben je onmisbaar voor de club.  
 
Dit jaarverslag is de plek om de waardering uit te spreken naar alle mensen die hun bijdrage 
leveren aan de club. Dit doen we hier dan ook met genoegen: VRIJWILLIGERS BEDANKT 
VOOR JULLIE INZET.  
 
 
8. PR & Communicatie 
 
Hoe bereik je als club je leden? Hoe weten de leden wat er speelt binnen de club? Dat zijn 
vragen waar we ons als bestuur over buigen. We hebben diverse communicatie middelen, 
zoals de maandelijkse Nieuwsbrief, de website, Facebook, Instagram en natuurlijk doet de 
tam tam ook zijn werk. Sommige berichten gaan van mond tot mond sneller dan dat we ze 
kunnen plaatsen op onze social media.  
 
Het is leuk om te zien dat er steeds meer teams zijn die eigen berichtgeving op social media 
plaatsen. Natuurlijk kunnen er ook berichten aangeleverd worden bij het secretariaat om te 
plaatsen. Korte filmpjes trekken ook veel belangstelling. Voorafgaand aan  belangrijke duels 
zien we de laatste tijd steeds vaker filmpjes verschijnen. Superleuk om te zien. 
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Het zou mooi zijn wanneer we naast het wekelijkse verslag dat Fred Ruiterman schrijft over 
PAX heren 1, ook van andere teams een verslag krijgen om te plaatsen.  
 
Heb je wel eens op de website gekeken onder het tabblad sponsoren? Daar zie je hoeveel 
bedrijven en overige betrokkenen een jaarlijkse (financiële) bijdrage leveren aan de club.  
Ze zijn onmisbaar voor het voortbestaan van onze club.  
 
We communiceren steeds meer digitaal, dat is uit het oogpunt van kostenbesparing 
noodzakelijk. Maar leden willen de glossy PAX & Zo nog niet missen. PAX & Zo geeft 
prachtige achtergrond verhalen. Van “oud spelers”  en pupillen, van sponsoren en 
vrijwilligers en nog veel meer. De digitale versie van PAX & Zo, vind je eveneens op de 
website.  
Heb je een interessant onderwerp om in te duiken, laat het ons weten en de redactie gaat er 
mee aan de slag.  
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